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To: @minvws.nl
Cc: @minvws.nl];a ee
From: )
Sent: Mon 10/5/2020 7:30:34 AM

Subject: RE: Vraag nav uitwerking motie Jetten/Bergkamp

Received: Mon 10/5/2020 7:30:35 AM

Halll ik pak deze verder op en zal uitvragen wat de laatste stand van zaken is in het gesprek tussen LAN en VWS.

Groeten,

van:[CTE<BESETe minvws.nl>
Verzonden: zaterdag 3 oktober 2020 12:12

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

cc: IRAES EE ——EE eminws.ni>

Onderwerp: FW: Vraag nav uitwerking motie Jetten/Bergkamp

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zaterdag 03 okt. 2020 10:58 AM

Aon:IFRS SCKECN  invs..i>. ICAECS) BERET ovis >

Onderwerp: Vraag nav uitwerking motie Jetten/Bergkamp

Vraag (voor na het weekend!) van Vera Bergkamp over haar motie. Weet niet precies bij wie van de collega’s ik hiervoor

terecht kan. Willen jullie ‘m voor me doorsturen?

Goed weekend!

aa

5.1.2e

Ik had jou nog even gebeld over de uitvoering van deze motie:

https: /www.tweedekamer.nl/downloads/document?1d=c29d4353-827e-417d-bb6f-

b4133de5d454&title=Motie%20van®20de%20leden%20]etten%20en%20Marijnissen%20over%?20bezien%20hoe

%020vraaggerichte%?20nazorg%?20kan%20worden%e201ngericht% 20v0or%?20post-COVID-19-patiénten.pdf

Q-support (C-support) is blij. Maar het Longfonds niet. Q-support noemt het Longfonds niet hun plan. Dat vind ik

raar. Er ontstaat een nieuwe chronische ziekte en we moeten alle zeilen bijzetten. Het Longfonds heeft dit signaal
aan VWS doorgegeven. Kun jij bekijken of en wat hier misgaat? Dank!BE

Vriendelijke groet,


